
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 8/5/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος Βουλευτή Β3΄ 

Νοτίου Τομέα 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Τα γραφειοκρατικά γρανάζια καθυστερούν τη δημιουργία 

νέου φαρμακείου ΕΟΠΥΥ στη Θεσσαλονίκη σε χώρο που 
παραχώρησε η ΕΑΕ» 

 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με την ενημέρωση που έχουμε, ήδη από τις αρχές του 2024 το 
παράρτημα Θεσσαλονίκης της Ελληνικής Αντικαρκινικής Εταιρείας κατέθεσε 
πρόταση στον ΕΟΠΥΥ για την παραχώρηση χώρου 500 τ.μ. σε κτήριο δίπλα 
στη Μονάδα Ημερήσιας Νοσηλείας «Νίκος Κούρκουλος» του Θεαγένειου 
Νοσοκομείου με σκοπό τη δημιουργία νέου φαρμακείου που θα εξυπηρετεί 
τους χιλιάδες ασθενείς της Θεσσαλονίκης και της Βόρειας Ελλάδας, οι οποίοι 
υποβάλλονται σε χημειοθεραπείες, προκειμένου να μην ταλαιπωρούνται με 
την αναζήτηση των απαιτούμενων για τη θεραπεία τους φαρμάκων σε άλλα 
φαρμακεία της πόλης. 
Ωστόσο κι ενώ ο συγκεκριμένος χώρος κρίθηκε αρχικά κατάλληλος, ωστόσο, 
όπως πληροφορούμαστε, δεν έχει ακόμη υπογραφεί η σύμβαση πολυετούς 
παραχώρησης άνευ ανταλλάγματος, εξαιτίας της αργής προόδου των 
απαιτούμενων διαδικασιών που προβλέπονται. 
Όπως αναφέρει σε σχετικό δημοσίευμα ο Πρόεδρος της ΕΑΕ, έχει εγκριθεί ο 
προϋπολογισμός και αναμένεται η έγκριση από τη Διοίκηση του ΕΟΠΥΥ, 
ούτως ώστε να ακολουθήσει η προκήρυξη του σχετικού διαγωνισμού. 
Η καθυστέρηση αυτή έχει ως συνέπεια την απίστευτη ταλαιπωρία που 
υφίστανται οι καρκινοπαθείς συμπολίτες μας, οι οποίοι αναγκάζονται να 
περιμένουν σε τεράστιες ουρές αναμονής στα φαρμακεία ΕΟΠΥΥ της 
Θεσσαλονίκης και σε αρκετές περιπτώσεις να αναγκάζονται από την επαρχία 
να μετακινηθούν στη συμπρωτεύουσα, προκειμένου να εξασφαλίσουν την 
πολυπόθητη αγωγή για τη θεραπεία τους που σημειώνει έλλειψη στα 
φαρμακεία των όμορων νομών. 
Η σκέψη της ΕΑΕ για τη δωρεάν παραχώρηση του χώρου, που θα στεγάσει 
το τρίτο φαρμακείο ΕΟΠΥΥ της Θεσσαλονίκης, ήταν να εξασφαλιστεί η 
δυνατότητα αποστολής των φαρμάκων σε ασθενείς που βρίσκονται εκτός 
πόλης και αδυνατούν να τα προμηθευτούν από τα οικεία φαρμακεία της 
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πόλης τους, προκειμένου αυτοί ή οι συγγενείς τους να μην υποβάλλονται σε 
ταλαιπωρία και να μην αναγκάζονται να μετακινούνται από άλλους νομούς 
στη Θεσσαλονίκη για αυτόν τον σκοπό. Έτσι, ασφαλώς θα είναι εφικτή και η 
αποσυμφόρηση των δύο φαρμακείων ΕΟΠΥΥ που ήδη λειτουργούν στη 
Θεσσαλονίκη, προκειμένου να αποφευχθεί το φαινόμενο των τεράστιων 
αναμονών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να διευθετηθούν οι 
οποιεσδήποτε κωλυσιεργίες που καθυστερούν την όσο το δυνατόν 
γρηγορότερη λειτουργία του νέου φαρμακείου ΕΟΠΥΥ στη Θεσσαλονίκη σε 
χώρο που διαθέτει δωρεάν η ΕΑΕ; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




